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Referat   
 

Møte: FAU-møte Tilstede: Per Erik Johnsen 
 
Hans Christian Røed (2 kl), Vegard 
Tveten (2 kl), Karoline Bismo Galåen (3 
kl), Siri Jordfald (7 kl), Markus 
Michalsen (6 kl), Stine-Marie Olsen 
Westby (5 kl), Rungthiwa Johansen (5 
kl), Maria Johansen (1 kl), Monic (3 kl), 
 

Møtedato: 13.03.24 
Tidspunkt: 18-20 
Sted: Oddevall skole 
Møteleder:  Maria 

Referent: Siri Forfall: Karoline Marie Kjærstad (7 kl), Stine 
Fjellheim Anderssen (4 kl), Laila 

Elise Solberg (6 kl), Anna Chodnicka 
(4 kl), Andrè (1 kl) 

 
Agenda: 

Agenda: 
 

1. Oddevall Skole er i fare for å legges ned, hvordan skal FAU forholde seg til dette 
2. Endring i FAU ledelsen 
3. Oddevall FAU må etableres som en stiftelse, for å kunne ha en egen FAU konto.  
4. Økonomi – FAU 

 
 

 

 
 

Saksnr. Beskrivelse/oppfølging/vedtak Ansvar Tidsfrist 
1 Oppstart med informasjon fra Per Erik, på innholdet 

i rapporten. 
 
Lier Kommune skal kutte 30 mill 2024, opp mot 50 
mill 2025. Agenda Kaupang har laget rapport, og 
sett på 4 områder inkludert skolestruktur, kommer 
med forslag om å legge ned Oddevall og Nordal 
Skole (besparelser ca 4,1 mill per år ved å legge ned 
Oddevall Skole, tilsvarende 0,2 % av Lier Kommune 
sitt totalbudsjett). Elever på Oddevall skal til Egge, 
med skolebuss, kostnader forbundet med dette er 
tatt med i regnestykkene. Fordeling videre på 
ungdomsskole som i dag, dvs Egge beboere til 
Lierbyen og Sjåstad folket til Sylling.  
 
Per Erik ber FAU ta stilling til om dette alternativet 
er noe som vil påvirke våre barn negativt på noen 
måte. Om ja, så må vi engasjere oss nå og legge en 
plan for å synliggjøre vårt engasjement.  
 
Argumenter:  
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- Ved å legge ned en skole så risikerer man at 
en privat aktør (Montessori) leier 
skolebygget og da må kommunen allikevel 
betale tilskudd per elev, dvs ingen 
besparelse.  

- Kartet over Lier Kommune, Egge, Oddevall 
og Nordal dekker store deler av arealet i 
Lier Kommune, skal det kun være èn skole i 
dette store geografiske området.  

- Geografisk nedslagsfelt, Oddevall og Sylling 
er de eneste skolene som ikke overlapper 
med andre i en radius på 3 km.  

- Oddevall skole har en stor verdi i 
nærområdet, er aktivt i bruk av barn, 
familier og andre i området rundt, det er 
ikke mange andre tilbud på Sjåstad til 
beboerne 

- Hva skjer med Sjåstad om skolen legges ned, 
vil det bli fraflytting til 
Egge/Lierbyen/Sylling/Tranby ? 

- Besparelse årlig på 4,1 mill, er det reelle tall, 
vil Lier Kommune faktisk spare disse 
pengene, dvs kan bygget stå og råtne på rot 

 
Tiltak fra FAU:  

- Komiteen lager et skriv som FAU deler med 
alle foreldre/klassegruppene på Oddevall 

- FAU deler innlegg fra 5. og 6. klasse Leselyst 
fra Lier Kommune med alle 
foreldre/klassegruppene på Oddevall 

- Maria har dialog med FAU lederne fra 
Nordal, Sylling og Egge 

- Starte underskriftskampanje på Facebook, 
sammen med de andre skolene eller alene ? 
Komiteen avklarer dette videre etter dialog 
med de andre FAU lederne  

- Maria avklarer med de andre FAU lederne, 
vi ønsker å stå sammen med Egge, Sylling og 
Nordal. 

- FAU har vedtatt at en komite bestående av 4 
stk fra FAU har mandat til å jobbe med dette 
videre og kalle på bistand fra resten av FAU 
ved behov. Maria og Stine-Marie er med, det 
sjekkes om André er med, Karoline Bismo 
Gålåen, det sjekkes om André er med. 

- FAU’ene må tale sin sak i neste 
kommunestyremøte, Maria sjekker når 
dette er, det er ønskelig at Vegard stiller på 
dette 

 

 
 

2 Endring i styret FAU – Stine-Marie Olsen har tatt 
over som nestleder i FAU, til info. 

 
 
 

 



Oddevall skole 

 

 

3 

3 Oddevall FAU må bli en stiftelse for å få opprettet 
en egen konto, vi får ikke lenger ha konto under 
Lier Kommune. Det må derfor etableres en stiftelse 
som heter Oddevall FAU.  

  

4 Økonomi FAU – FAU har nå rett under kr 50.000 på 
konto, og må tenke litt økonomisk fremover. Som 
stiftelse kan man opprette Spleis for å hente inn 
mer penger, og ev selge doruller og annet på 
dugnad om man trenger å hente penger.  

  

5 SU ønsker felles smørelunsj, for eksempel 1 gang 
per måned, for hele skolen. Når lærerne planlegger 
tema/annerledesuke så kan FAU bistå til en 
smørelunsj (dekke kostnad til pålegg, brød og ev 
juice).  
 

  

6 Årshjul 
- Innsamlingsaksjon 22/10-23 

o Status fra Markus og Siri: Enkelt og 
hyggelig arrangement å 
gjennomføre, oppsummering ligger i 
Dropbox.  

 
- Julehilsen til lærere: Nivå/budsjett sjekkes 

med Andrè, Marie har ansvaret. 
 

- Julekalender til lærerne: Karoline M.K og 
Stine ? OK, levert 28.11.23 
 

- Sommerhilsen til personalet: Marie 
 

- Avslutning 7. klasse: 7. klasse foreldre har 
ansvaret for å bistå klassen ved behov for 
bistand, Siri/Karoline koordinerer med 
klasselærer 

 
- Juletrefest første helgen i januar, for 1. til 4 

klasse, 1., 2. og 3. klasse har ansvar, egen 
samling om dette på slutten av FAU møtet.  

 
- Skoleball, flyttes fra første helgen i februar 

til 2. helgen i mars, dvs fredag 15. mars, for 
5. til 7. klasse, 5. og 7. klasse som 
organiserer, men ønsker at Elevrådet med 
Elevrådslærer bistår til organisering og 
gjennomføring, avklares med Per Erik om 
ok. Det er ok, Siri tar dialogen videre med 
Mari om dette.  

 
FAU opplever at evaluering fra elevene etter 
skoledico(ball)i fjor er at elevene ønsker 
ball i år 
 

  



Oddevall skole 

 

 

4 

- 17. mai, 4. og 6. klasse har ansvaret. Siri 
ferdigstiller oppsummering fra 
arrangement 2023 og legger i Dropbox før 
jul. HUSK! Nok lodd til lotteriet.  

 
Evt. Sette møtedatoer for FAU/SU neste år 

Per Erik setter datoer for SU møter, FAU har 
besluttet å kun ha 3 årlige møter, dvs 2 møter 
høsten og 1 møte våren (etter SU møte nr 2 vår). 
Maria informerer om møtedato vårparten.  

 
 

 

 


